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kärnverksamhet. Alliansens pragmatiska inställning, som inte hämmades av ideologiska 

blockeringar kring friköp och välavvägda avyttringar, tjänade stockholmarna och 

kommunkoncernen väl, ökade stadens nettotillgångar och höll skuldbördan på en hållbar 

nivå. 

 

Vi ser därför med oro på vänstermajoritetens ekonomisk-politiska inriktning för staden. Vi 

befarar att vänsterpartiernas ideologiska låsningar kommer att medföra en förvaltning av 

stadens tillgångar och ökning av skulden som på sikt kommer att försvaga 

kommunkoncernens finansiella ställning. Stadens nettotillgångar väntas mer än halveras, från 

14,9 miljarder kronor i september 2014 till drygt sju miljarder kronor om två år. Lika 

illavarslande är prognosen för kommunkoncernens externa upplåning, som uppskattas nästan 

trefaldigas från 23 miljarder kronor i september 2014 till cirka 60 miljarder kronor till början 

av 2018.” 

 

 

§ 6.  Genomförandebeslut gällande SISAB:s nyproduktion av skola i Norra 

Djurgårdsstaden 

 

 Förelåg koncernledningens och stadsledningskontorets gemensamma tjänsteutlåtande. 

 

 Koncernstyrelsen beslöt att föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 
 

1. Genomförande av nybyggnation av skola i Norra Djurgårdsstaden till en total  

 investeringsutgift om ca 416 mnkr, godkänns 

 

 Koncernstyrelsen beslöt för egen del att 
 

1. Genomförande av nybyggnation av skola i Norra Djurgårdsstaden till en total 

 investeringsutgift om ca 416 mnkr, godkänns. 

2. Beslutet i ärendet justeras omedelbart. 

 

§ 7. Genomförandebeslut Micasa Fastigheter avseende renovering av Vintertullens 

äldreboende, kv. Hamnvakten 7 

 

Förelåg koncernledningens och stadsledningskontorets gemensamma tjänsteutlåtande. 

 

Koncernstyrelsen beslöt att föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 
 

1. Renovering av Vintertullens äldreboende, kv. Hamnvakten 7, till en total 

 investeringsutgift om 400 mnkr godkänns. 

  

 Koncernstyrelsen beslöt för egen del att 

 

1. Renovering av Vintertullens äldreboende, kv. Hamnvakten 7, till en total 

 investeringsutgift om 400 mnkr godkänns. 

 2. Beslutet i ärendet justeras omedelbart. 
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§ 8. Redovisning av arbetet med effektivisering av stadens administrativa lokaler   

 

Förelåg koncernledningens och stadsledningskontorets gemensamma tjänsteutlåtande. 

 

 Koncernstyrelsen beslöt för egen del att 
 

 1. Rapport, ”Redovisning av arbetet med effektivisering av stadens administrativa 

lokaler”, godkänns. 

 2. Skrivelse (23/3) av Lotta Edholm (FP) om att ta fram en strategi för hur stadens 

bolag kan flytta till ytterstaden anses besvarad med hänvisning till vad som anförts i 

stadsledningskontorets och koncernledningens tjänsteutlåtande. 

 

Reservation avgavs av Berthold Gustavsson (M), Lotta Edholm (FP) och tjänstgörande 

suppleant Karin Ernlund (C) samt notering i protokollet från suppleant från Erik Slottner 

(KD) enligt följande: 
 

”Koncernstyrelsen föreslås besluta att 

 

1. Delvis godkänna rapporten ”Redovisning av arbetet med effektivisering av stadens

 administrativa lokaler”. 

2. Därutöver anföra följande. 

 

Alliansen fattade under sin tid i majoritet beslut om flytt av åtta kommunala förvaltningar 

och bolag från innerstaden till ytterstaden. Syftet var att skapa fler arbetsplatser och att bidra 

till ett större konsumtionsunderlag i ytterstadsdelar som präglades av brist på arbetsplatser.  

Under den rödgrönrosa majoriteten har nu tyvärr detta arbete helt stannat av.   

 

Istället för att driva på i frågan presenterar vänstermajoriteten en rapport som enbart 

redovisar vilka beslut som redan har fattats samt övergripande beskriver planeringsläget för 

de förvaltningar och bolag som ännu inte flyttat. Vänstermajoritetens ovilja att ta fram en 

strategi och en tidplan för hur stadens förvaltningar och bolag kan genomföra flyttar från 

innerstad till ytterstad belyser väl vilket ointresse de har av frågan.  

 

Det enda besked vi fått från vänstermajoriteten är att Stokab inte kommer att flytta till 

Kista/Järva samt att flytten av de tekniska förvaltningarna från Tekniska nämndhuset 

plötsligt läggs på is. Av allt att döma är vänstermajoriteten helt ointresserad av att flytta 

förvaltningar från innerstaden till ytterstaden. Vi anser att de planerade flyttarna ska 

genomföras så snart det är möjligt. 

 

Staden måste fortsätta på den linje om att flytta ut förvaltningar och bolag som lades fast 

under föregående mandatperiod. Att bryta med den linjen skulle istället innebära att staden 

skickar en signal att Stockholms ytterstadsdelar inte är attraktiva nog för att bolag och 

verksamheter ska investera där.” 

  


